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Abstract:

The study aimed to highlight the nature of the national product and the marketing mix policies
pursued by the ENIE enterprise to promote it. The interview tool was relied on to analyze product
policies, prices, distribution and promotion designed to influence the consumers of the national
product. The study concluded that ENIE pursues marketing mix policies with the aim of promoting
the national product according to multiple mechanisms. However, despite the marketing efforts
made, there are still deficiencies in some mechanisms, especially with regard to promotional
policies.

Keywords: Distribution policy, Marketing mix policies, National product, Pricing policy, Product
policy, Promotion policy.

Jel Classification Codes: M31.

Résumé:

L'étude visait a mettre en évidence la nature du produit national et les politiques de marketing mix
menées par 1’entreprise ENIE pour le promouvoir. L'outil d'entretien a été utilisé pour analyser les
politiques de produits, les prix, la distribution et la promotion visant & influencer les consommateurs
du produit national. L'étude a conclu qu'ENIE méne des politiques de marketing mix dans le but de
promouvoir le produit national selon de multiples mécanismes. Cependant, malgré les efforts de
marketing déployés, certains mécanismes présentent encore des lacunes, notamment en ce qui
concerne les politiques promotionnelles.

Mots-clés: Politique de distribution; Politique de prix; Politique de produit; Politique de promotion;
Politiques de mix marketing; Produit national.
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